



2021年1月12日

敬致: 全体新生家长

2021线上迎新会通告

您好。本校将在2021年1月16日(星期六)举行2021年线上迎新会, 平台是Zoom Webinar, ID密码是**961 8498 5564**。本年度的迎新会将以采用双语解说, 并划分为两个阶段, 时间如下:

- a. 中文讲解, 8.30a.m至10a.m
- b. 英文讲解, 11a.m 至12.30pm

本校将提供学术、联课及训育的相关资讯, 全体2021年初中一新生(包括转校生), 必须出席线上迎新会。此外, 由于首相宣布檳城将从2021年1月13日开始至1月26日落实行动管制令, 所以定于2021年1月20日(星期三)的开课日, 学生将以居家学习的方式开始进行网课。

特此函告, 敬请垂注。

To: All Parents of 2021 New Intake Form 1 Students

Notice of 2021 Online Orientation

Good day. Please be informed that the 2021 Online Orientation will be held on 16th January 2021(Saturday). Kindly log in to the Zoom Meeting ID **961 8498 5564**. The 2021 Online Orientation will be bilingual and divided into two sessions as stated below:

- a. Chinese Session : 8.30 a.m to 10a.m
- b. English Session : 11a.m to 12.30pm

The school will provide a short introduction about the Studies Department, the Co-curricular Department and the Discipline Department. All the 2021 new Form 1 intake including transfer students are required to attend the 2021 Online Orientation. The 2021 Academic Year begins on 20 January 2021 (Wednesday). As the Prime Minister has announced the MCO in Penang state, effective from 13 January 2021 to 26 January 2021, all the students are required to attend online classes.

Kindly take note. Thank You.

.....
KING BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校长